
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 06.06.2024 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  18:30 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. Vladimír Petráš, 

MVDr. Norbert Turanovič 

 

Neprítomní členovia: 

Mgr. Peter Krško, MgA. Martina Polievková, ArtD. 

 

Ostatní prítomní:  

p. Jurík, p. Hudeková, p. Škadrová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4. Záver 

 

 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

 

 

K bodu 2) 

1) Žiadosť – Kenoe s.r.o., Lomnica 5021, 972 27 Liešťany. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti k ukončeniu nájomnej 

zmluvy č. 11/20. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. – súhlasia s ukončením nájmu. 
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2) Žiadosť- Milan Stotka, Ciglianska cesta 2668/6, 971 01 Prievidza. 

- Referát dopravy MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o vyhradenie parkovacieho 

miesta. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 4 

- Členovia VVO č. I. – nesúhlasia s vytvorením vyhradeného parkovacieho miesta 

na základe nesplnených podmienok. 

 

3) Žiadosť- Sladučké ovocie s.r.o., Obrancov mieru 322/26, 972 23 Dolné Vestenice. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o nájom nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 4 

- Členovia VVO č. I. – nesúhlasia so zväčšovaním výmery na vystavovaný tovar na 

predmetnom  frekventovanom úseku a odporúča na ponuku produktov využiť 

priestory bývalej tržnice na Hviezdoslavovej ulici, príp. trhoviska na sídlisku Píly 

vzhľadom na dlhodobú snahu mesta odstrániť z centra drobné trhové prevádzky 

a stánky. 

 

 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnili p. Hudeková a p. Škadrová- Športová ulica 

136/40 (lokalita Žabník) - vo veci hlučnej prevádzky servisu a pneuservisu 

automobilov vo vedľajšej budove, ktorá je v tesnej blízkosti ich obytného domu- 

par. reg. C 2557, LV 8504. Prevádzkovateľ, ktorý je v budove v prenajatých 

priestoroch púšťa neustále hlasnú hudbu, zo servisu ide sústavné búchanie, 

pílenie, zvuk zapnutých motorov. Ostatné automobily parkujú okolo budovy na 

provizórnom štrkovom parkovisku alebo na okolitej zeleni, s tým, že údajne ide 

o súkromný pozemok, ktorý tiež patrí prenajímateľovi / majiteľovi budovy.  

- Obyvatelia dôrazne odmietajú, aby táto prevádzka servisu a pneuservisu bola 

v blízkosti ich obytného domu a žiadajú aby bola predmetná prevádzka 

presťahovaná do inej vhodnej lokality. 

- Členovia VVO č. I. odporúčajú obyvateľom spísať petíciu proti prevádzkovaniu 

tohto servisu a pri vzniknutých problémoch odporúčajú (aj opakovane) privolať 

hliadku štátnej či mestskej polície. 

 

2) Členovia VVO č. I. na základe podnetu p. Hudekovej a p. Škadrovej (v mene 

obyvateľov uvedenej lokality) žiadajú opraviť chodník od obytného domu na 

Športovej ulici 136/40 ku stojisku smetných nádob. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0 
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3) Zasadnutia výboru sa zúčastnil p. Jurík - obyvateľ Nábr. sv. Cyrila vo veci 

vyriešenia viacerých podnetov: 

- lepšie osvetlenie schodov vedúcich od domu smútku ku zastávke, Cintorín na 

Ulici K. Novackého (lepšie natočiť existujúce osvetlenie), 

- lepšie osvetlenie schodov v parku Skotňa (lepšie natočiť existujúce osvetlenie), 

- mestský rozhlas je veľmi nezrozumiteľný a preto neefektívny, 

- počas hudobných festivalov hlavne v lete veľká hlučnosť v celom meste, 

- žiada postupnú debarierizáciu prechodov pre chodcov v celom meste, hlavne na 

svetelnej križovatke Ulica Matice slovenskej a Nábr. sv. Cyrila, 

- žiada o vysadenie stromov vo dvore budovy na Ulici J. Hollého 2.  

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

- Členovia VVO č. I. prisľúbili podporu pri riešení daných problémov. 

 

4) Členovia VVO č. I. opätovne žiadajú zasypať jamy a výtlky medzi garážami – 

Cesta pod skalou. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

5) Členovia VVO č. I. žiadajú osadenie zábradlia po strane chodníka bližšie k zeleni 

na spojovacom chodníku vo svahu medzi Tulipánovou a Klinčekovou ulicou za 

zastávkou pre zvýšenie bezpečnosti chodcov a tiež doplnenie svetelného bodu 

pri uvedenom chodníku. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

6) Členovia VVO č. I. odporúčajú pokúsiť sa získať grant / finančné prostriedky na 

osadenie fotovoltických panelov na budovu MŠ, Športová ulica. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

7) Členovia VVO č. I. na základe pripravovaného projektu k plánovanej cyklotrase 

v mestskej časti Necpaly žiadajú o odklonenie trasovania od kaplnky 

a ponechanie existujúceho pásu zelene a stromov medzi Veľkonecpalskou ulicou 

a starou cestou. V súčasnosti je zeleň so stromami prirodzenou bariérou  medzi 

pešou zónou a cestnou komunikáciou, v lete poskytuje tieň, tlmí hluk a pôsobí 

esteticky.  

 

Dôvody nesúhlasu s  trasovaním v časti od kaplnky ku kultúrnemu domu: 

  

- znehodnotenie zelenej plochy trávnika a stromov (výrub, narušenie koreňového 

systému zostávajúcich stromov) 
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- zo strany potenciálnych cyklistov neprehľadnosť trate, obmedzený rozhľad, 

obmedzená rýchlosť vzhľadom na obľúbené miesto hier a relaxu detí a dospelých 

 

- zo strany užívateľov pešej zóny s hracími možnosťami pre deti i dospelých 

zvýšená frekvencia a pri pohybe hrajúcich sa detí v blízkosti trate spôsobí 

nebezpečenstvo úrazu 

 

- vznikli by štyri paralelné spevnené plochy – od panelákov - chodník, 

Veľkonecpalská ulica, plánovaná cyklotrasa a stará cesta 

 

- zbytočný ďalší asfalt, betón, ďalšie náklady na údržbu 

 

- Členovia VVO č. I. žiadajú aby boli informovaní o ďalšom postupe v príprave 

projektovej dokumentácie a prípadnej realizácii projektu  

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

      predsedníčka VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 


